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سرمربی تیم ملی وزنه برداری انتخاب نشد
جلسه کمیته فنی فدراسیون با حضور سجاد انوشیروانی برای تعیین سرمربیان 
تیم های ملی برگزار شد.با توجه به اهمیت این موضوع بررسی دقیق و تعیین تکلیف 
کادرهای فنی بانوان، نوجوانان جوانان و بزرگسالان به جلسه بعدی کمیته فنی موکول 
شد.حسین رضازاده، بهداد سلیمی، سید کمال موسوی، وحید ربیعی و حسین توکلی 
دیگر حاضران در این  جلسه بودند.نواب نصیرشلال، سرمربی تیم ملی وزنه برداری روز 

شنبه کناره گیری خود را اعلام کرده بود./ فارس

تاریخ سازی تنیسور دورگه ایرانی- لبنانی در 
گرنداسلم استرالیا

هادی حبیب، تنیسور دورگه ایرانی- لبنانی که پیش از این با راهیابی به جدول اصلی 
مسابقات تنیس گرنداسلم استرالیا دست به تاریخ سازی زده بود، در دور نخست این 
کته بو، نفر ۶۷ رنکینگ از چین، با نتیجه قاطع سه بر صفر به برتری  مسابقات برابر یونچا
رسید و راهی دور بعد شد. حبیب که در رده ۲۱۹ برترین تنیسورهای جهان جای دارد، 
در این دیدار در سه ست متوالی و با نتایج ۷ بر ۶، ۶ بر ۴ و ۷ بر ۶ موفق به شکست حریفش 
شد. او اولین تنیسور تاریخ لبنان است که جواز حضور در رقابت های معتبر گرنداسلم 
را به دست آورده است. این بازیکن ۲۶ساله چند ماه قبل نیز به عنوان اولین تنیسور 
لبنانی موفق شد جواز حضور در المپیک پاریس را به دست بیاورد. او در دور نخست این 
مسابقات نیز برابر کارلوس آلکاراس، ستاره تنیس جهان از اسپانیا، با نمایشی خوب در 
نهایت تن به شکست داد. هادی حبیب در تگزاس آمریکا متولد شده است و تا سال 
۲۰۱۸ برای این کشور فعالیت ورزشی داشت اما پس از آن زیر پرچم لبنان در مسابقات 
بین المللی تنیس حاضر شده است. او پدری لبنانی دارد و مادرش نیز اصالت ایرانی 
- آمریکایی دارد. این تنیسور به واسطه داشتن مادر ایرانی به زبان فارسی نیز مسلط 

است./ ایسنا

نایب قهرمانی یخ نورد ایران در جام جهانی
یخ نوردی  مسابقات  ادامه  در 
جام جهانی که همزمان با رقابت های 
برگزار  کره جنوبی  در  آسیا  قهرمانی 
شد، محمدرضا صفدریان در ماده 
جام  قهرمانی  نایب  مقام  به  لید 
آسیا  قهرمانی  عنوان  به  و  جهانی 
 ۵۸ که  ماده  این  در  یافت.  دست 

یخ نورد از کشورهای مختلف جهان حضور داشتند، صفدریان پس از راهیابی به 
نیمه نهایی با رتبه اول به همراه هشت یخ نورد راهی فینال شد و در فینال هم به 
مقام نایب قهرمانی دست پیدا کرد. صفدریان در روز اول رقابت ها در ماده سرعت 
هم موفق به کسب مقام اول و عنوان قهرمانی جام جهانی و قهرمانی آسیا شده بود./ 

فدراسیون کوه نوردی و صعودهای ورزشی

کدامن به  شمشیربازی گرندپری تونس؛ صعود پا
جدول ۱۶ نفره

رقابت های گرندپری تونس از روز شنبه با حضور سابریست های برتر جهان آغاز شده 
کدامن که در سید هفت قرار گرفته بود در نخستین دیدار خود با نتیجه ۱۵ بر ۹  و علی پا
کومو میگنوتزی از ایتالیا را که در سید ۵۳ قرار دارد را شکست داد و راهی جدول ۳۲  جیا
کدامن در دومین بازی، مقابل کانتینی از ایتالیا که در سید ۲۶ قرار داشت با  نفره شد. پا
نتیجه ۱۵ بر ۸ به پیروزی رسید و راهی جدول ۱۶ نفره شد. این رویداد نخستین آوردگاه 
ورزشی سابر در سال ۲۰۲۵ میلادی به شمار می رود و تاثیر مستقیمی روی رنکینگ و 
جایگاه سابریست ها دارد. محمد فتوحی دیگر نماینده ایران بود که با قبول شکست 

برابر داریو کاوالیره از ایتالیا حذف شد./ ایرنا

نمایندگان AFC چهارشنبه در ورزشگاه آزادی
بعد از بازدید نمایندگان AFC از ورزشگاه یادگار امام تبریز، حالا آن ها قرار است 
چهارشنبه از ورزشگاه آزادی بازدید کنند تا بعد از تایید این ورزشگاه شرایط میزبانی 
پرسپولیس و استقلال از رقبای آسیایی در این ورزشگاه فراهم شود. با وجود اینکه در 
سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا، محل بازی پرسپولیس برابر النصر عربستان و استقلال 
برابر الشرطه عراق، ایران تعیین شده اما این موضوع هنوز رسما به این باشگاه ها و 

فدراسیون فوتبال ایران ابلاغ نشده است.

فدراسیون فوتبال شکایت از فریادشیران را پس گرفت
چندی پیش تصویر نادر فریاد شیران، مربی اسبق تیم ملی با دستبند منتشر شد که 
او اعلام کرده بود به دلیل شکایت فدراسیون فوتبال راهی زندان می شود و به این موضوع 
افتخار می کند.پس از این اتفاق عبدالحمید احمدی، رییس انجمن ورزشی نویسان در 
تماس با مهدی تاج از ریاست فدراسیون فوتبال درخواست کرد که این اختلاف خانواده 
فوتبال درون خانواده حل شود که تاج نیز با پذیرش درخواست احمدی شکایت 

فدراسیون از فریادشیران را پس گرفت تا زمینه آزادی وی فراهم شود./ فارس

مدیرمسئولسردبیرورودبهتصحیحشروعصفحهآرایی

خروجازتصحیحاتمامصفحهآرایی

اخبار روز

مهدی اولاد دارنده 
مدال های طلا و 

نقره پارالمپیک در 
گفت وگو با ایسنا، 

ضمن انتقاد از 
رفتار نامناسب 

احسان حدادی 
رئیس فدراسیون 

دوومیدانی برای 
پیگیری تمریناتش 
در مجموعه ورزشی 
آفتاب انقلاب، اظهار 

کرد: »برای پیگیری 
تمریناتم مثل 

همیشه به مجموعه 
ورزشی آفتاب انقلاب 

رفتم اما در کمال 
تعجب در مجموعه 
را به روی من بستند 

و وسایل تمرینی ام 
را که شامل دیسک 
و وزنه است، به من 

تحویل دادند و اعلام 
کردند طبق گفته 

احسان حدادی بعد 
از این برای انجام 
تمرینات در این 

مجموعه باید روزی 
۲ میلیون و ماهی ۶۰ 

میلیون بابت حق 
اردو پرداخت کنم تا 
اجازه تمرین در این 

مجموعه داده شود.«

دوومیدانی  حاشیه های  ]شهروند[ 
که  بود  پیش  مدتی  دارد؛  ادامه  همچنان 
دیسک  پرتاب  قهرمان  رسولی  حسین 
کشورمان در بازی های آسیایی ۲۰۲۲ هانگژو 
عملکرد  به  نسبت  که  انتقاداتی  از  پس 
از  ویدئویی  داشت،  دوومیدانی  فدراسیون 
خودش در فضای مجازی منتشر کرد و در آن 
که این فدراسیون اجازه ورودش  مدعی شد 
به مجموعه ورزشی آفتاب انقلاب را نمی دهد. 
گذشت این اتفاق، حالا ورزشکار  پس از این 
المپیکی دیگری طی صحبت های خود مدعی 
شده برای تمرین در مجموعه ورزشی آفتاب 
انقلاب باید هزینه بپردازد و از حضور او هم 

جلوگیری شده است. 

اولاد: دور از انصاف است!
و  طلا  مدال های  دارنده  اولاد  مهدی 
گفت وگو با ایسنا، ضمن  نقره پارالمپیک در 
حدادی  احسان  نامناسب  رفتار  از  انتقاد 
پیگیری  برای  دوومیدانی  فدراسیون  رئیس 
تمریناتش در مجموعه ورزشی آفتاب انقلاب، 
مثل  تمریناتم  پیگیری  »برای  کرد:  اظهار 
همیشه به مجموعه ورزشی آفتاب انقلاب رفتم 
اما در کمال تعجب در مجموعه را به روی من 
بستند و وسایل تمرینی ام را که شامل دیسک و 
وزنه است را به من تحویل دادند و اعلام کردند 

گفته احسان حدادی بعد از این برای  طبق 
روزی  باید  این مجموعه  در  تمرینات  انجام 
۲ میلیون و ماهی ۶۰ میلیون بابت حق اردو 
پرداخت کنم تا اجازه تمرین در این مجموعه 

داده شود.«
کمیته ملی  گفت: »این موضوع را به  وی 
من  به  نیز  ها  آن  و  دادم  ارجاع  پارالمپیک 
گفتند که حدادی حتی اجازه برپایی اردو به 
پارادوومیدانی کاران جوان و نوجوان نیز حتی 
کید کردیم حق اردونشینی نیز  با وجود این که تا

پرداخت می شود، را نداد.«
این  رفع  »برای  کرد:  خاطرنشان  اولاد 
مشکل موضوع را با مظلومی رئیس فدراسیون 
گذاشتم اما  کم بینایان در میان  نابینایان و 

متاسفانه نتیجه مثبتی حاصل نشد.«
وی در پایان در پاسخ به این پرسش که آیا 
این مساله را با وزارت ورزش عنوان کردید یا خیر؟ 
کید کرد: »این مشکل را با خداجو مدیرکل  تا
کردم و  ورزش و جوانان استان فارس مطرح 
او نیز با اسبقیان در میان گذاشته بود، حتی 
خودم با گل و شیرینی پیش احسان حدادی 
رفتم و به او گفتم که با گرفتن مجموعه ورزشی 
او  و  برای تمرین ندارم  انقلاب جایی  آفتاب 
در پاسخ به من گفت که تصمیم هیات رئیسه 
فدراسیون است و در این زمینه او نقشی ندارد! 
باشی  پارادوومیدانی  قهرمان  می شود  مگر 

نیز  میلیون   ۲ روزی  تمرینات  انجام  برای  و 
پرداخت کنی. این مساله دور از انصاف است که 
فضایی برای تمرین قهرمان پارادوومیدانی در 

پایتخت وجود نداشته باشد.«

اولویت،  دوومیدانی:  فدراسیون 
ورزشکاران خودمان هستند!

پس از این اتفاق هادی سپهرزاد، سخنگوی 
کنش  فدراسیون دوومیدانی به این موضوع وا
نشان داد و بیان کرد: »در وهله اول هر کسی که 
می خواهد وارد کمپ دوومیدانی آفتاب انقلاب 
اینگونه  باشد.  قبلی  هماهنگی  با  باید  شود 
نیست که کسی دم در بیاید و داخل شود، حتی 
مقام های وزارتی هم برای حضور باید از قبل با 
مسئول ورود و خروج ما هماهنگ شوند. در 
ثانی اینجا الان کمپ تخصصی دوومیدانی برای 
قهرمانان دوومیدانی است. یکسری ضوابط 
کسی برای ورود باید با فدراسیون  دارد و هر 
هماهنگ شود و به توافق برسد اما در این مورد 

هماهنگی لازم انجام نشده بود.«
کنش به اینکه به اولاد گفته شده برای  او در وا
تمرین در آفتاب انقلاب باید روزی دو میلیون 
تومان پرداخت کند، گفت: »دو میلیون بابت 
تمرین نیست بلکه برای استفاده از خدماتی 
مثل غذا، فیزیوتراپی، محیط تمرینی، سالن 
بدنسازی و سایر موارد است که آفتاب انقلاب در 

اختیار ورزشکاران می گذارد. همه این مسائل 
هزینه دارد و باید پرداخت شود چه از سوی 

فدراسیون مربوطه باشد و چه ورزشکار.«
که یعنی  سپهرزاد در پاسخ به این سوال 
کنند  گر هماهنگ شود و هزینه را پرداخت  ا
کرد: »در  اجازه تمرین خواهند داشت، بیان 
پارالمپیک  قهرمانان  از  یکی  قبلی  اردوی 
بابت  و مشکلی  اردوی ما حضور داشت  در 
کنش به ادعای  پرداخت هم نداشت.« او در وا
پارالمپیک  ملی  کمیته  اینکه  بر  مبنی  اولاد 
اردو  برپایی  اجازه  کرده حدادی حتی  اعلام 
به پارادوومیدانی کاران جوان و نوجوان نیز با 
کید بر پرداخت حق اردونشینی را نداده  وجود تا
است، بیان کرد: »خوابگاه ها و محل تمرینی ما 
برای تمرین قهرمانی ظرفیت محدودی دارد. 
برای مسابقات خودمان  الان  ما  ورزشکاران 
آماده می شوند، بنابراین اولویت ما ورزشکاران 
گر شرایط و  دوومیدانی هستند. در نهایت ا
محیطی برای تمرین ورزشکاران دیگر فراهم 
باشد، پروتکل های خودمان را انجام و سپس 
اجازه تمرین می دهیم. اصلا هدف اینکه آفتاب 
انقلاب کمپ تخصصی شد، این بود که ظرفیت 
با قهرمانان  زیاد  تمرین همزمان ورزشکاران 
را  بنابراین شرایطی  نبود.  دوومیدانی میسر 
ایجاد کردیم که قهرمانان خودمان به راحتی 

تمرین کنند.«

کرهجدیدبایکچهرهآشنا کلیدخوردنیکمذا

واینکیکگزینهجدیدبرایپرسپولیس!
پرسپولیس  خارجی  گزینه های  شدن  منتفی  از  پس 
برای هدایت این تیم، حالا خبر از یک گزینه سرمربیگری 
ورزش  از  نقل  به  می رسد.  گوش  به  سرخ ها  برای  دیگر 
سال(   ۱۷( مورینیو  ژوزه  دیرپای  دستیار  فاریا  روی    ، ۳
جدیدترین اسمی است که نامش در اطراف پرسپولیس 
گوش می رسد. مربی ۴۹ ساله سابق تیم های پورتو،  به 
چلسی، اینتر، یونایتد و رئال که جدایی اش از تیم قطری 
الدحیل به منزله دوری نسبتا طولانی او از فوتبال بوده 
است. ظاهرا فاریا در این مدت علاوه بر رسیدگی به همسر 
و خانواده در انتظار یک پیشنهاد مناسب و واقعی بوده و 

شاید پرسپولیس برای او یک نقطه شروع مجدد باشد.
برای  ایجنت ها  تماس  از  و  کرده  مصاحبه  ایرنا  با  فاریا 
گفته بود. البته به نظر این خبر  مربیگری در پرسپولیس 
گزینه های  از  یکی  به عنوان  او  و  است  بازارگرمی  از  فراتر 
کره  احتمالی با تجربه و سن مناسب در صورت شروع مذا
می تواند به یک انتخاب پسندیده تبدیل شود.این مربی 
پرتغالی تجربه حضور در خاورمیانه را دارد و همچنین سن 
و سال و تجربه مناسبی دارد ضمن اینکه با تجربه حضور در 
رختکن بزرگترین باشگاه های جهان مشکلی بابت حواشی 
کرات  پرسپولیس نخواهد داشت، البته به شرطی که مذا

در  کامی  نا از  پس  پرسپولیس  برسد.  نتیجه  به  طرفین 
زمان  شدن  سپری  به  توجه  با  ماتزاری  والتر  استخدام 
وعده داده شده از سوی رضا درویش به شدت به دنبال 
یک انتخاب مناسب است که البته می شد در این زمینه 
کمی عاقلانه تر عمل کرد و به جای تلف کردن وقت به دنبال 
مربیان صرفا بزرگ و مشهور، استخدام مربی خوب را در 
دستور کار قرار داد. اخبار پیرامون نیمکت پرسپولیس فعلا 
تا رسمی شدن قطعیت کافی ندارند، همانطور که جمعه 
ظهر ماتزاری سرمربی پرسپولیس بود و امروز یک انصرافی 

بزرگ، درست مثل ابتدای فصل. 

حاشیه جدید دوومیدانی؛        60 میلیون بده و تمرین کن!

هرجومرجدرلسآنجلس؛
المپیکرالغوکنید!

که در سراسر  آتش سوزی  با  آتش سوخت.  لس آنجلس در 
منطقه رخ داده، این شهر با ویرانی بی سابقه ای دست و پنجه 
که بیش از ۱۰۰۰۰ خانه ویران و بیش از  نرم می کند. از آنجایی 
کستر شده است، تردیدها در مورد  ۵۳ مایل مربع تبدیل به خا
توانایی لس آنجلس برای میزبانی بازی های المپیک تابستانی 
کارشناسان و  ۲۰۲۸ افزایش یافته است. در میان این اتفاقات، 
کید می کنند که چگونه تشدید  فعالان نگرانی های خود را ابراز و تا
بحران آتش سوزی می تواند بازی ها را به یک شکست جهانی 
کس پیوست  تبدیل کند. چارلی کرک به جسی واترز مجری فا
و از کمیته بین المللی المپیک )IOC( خواست تا محل بازی ها 
کتاب  را “تخریب در سطح  را تغییر دهد.  واترز این وضعیت 
مقدس” نامید. او خواستار مداخله شدید فدرال شد و اظهار 
داشت: به هیچ وجه نمی توانیم لس آنجلس را به جهان نشان 
دهیم. ایالت غرق شده است شاید لازم باشد حکومت نظامی 
کرک با تکرار احساسات مشابه، اعلام کرد: »المپیک  اعلام شود!
گر نمی توانید شیر آتش نشانی را پر  لس آنجلس باید لغو شود. ا
کنید، صلاحیت میزبانی المپیک را ندارید. آنها را به دالاس یا 
میامی ببرید تا ورزشکاران جهان بتوانند در مکانی رقابت کنند 

که ایمن باشند.«


